
Z á p i s 
z jednání P-SČF dne 11.12.2021, 

provedeného formou videokonference 
 

Přítomni: Beneš F., Cacka, Fencl, Helm, Chudoba, Kraus, Musil, Münzberger, Okáč, 

Pelíšek, Svoboda 

Za RK: Beneš V., Neuvirt, Schindler za RK SČF 

 

Jednání bylo zahájeno v 10 hodin, připojení účastníků zajistil J. Chudoba, jednání řídil 

J. Cacka. 

 

P-SČF zvolilo: 
1) Zapisovatele: Beneš F., Fencl 

2) Ověřovatele zápisu: Svoboda, Pelíšek 

  

P-SČF schválilo: 
1) Rozdělení úkolů členů P-SČF na toto funkční období (příloha č.1).  

2) Rozpočet SČF na rok 2022 s výhradou, že do něj budou ještě zahrnuty inflační vlivy 

(příloha č. 2). 

3) Členský příspěvek SČF na rok 2023 ve výši 300 Kč. 

4) Zřízení účtu SČF na Instagramu, zajistí Beneš F., Chudoba, Musil.  

5) Příspěvek 250 Kč měsíčně předsedovi SČF na mobilní telefon, náhradou za zrušení 

pevné linky v sekretariátu (úspora cca 6.000 Kč ročně).     

 

P-SČF uložilo: 
1) J. Cackovi a V. Svobodovi, aby vypracovali návrh Manuálu pro národní komisaře. 

2) Z. Okáčovi a O. Pelíškovi, aby vypracovali návrh Manuálu pro přechod členů KMF 

mezi dospělé sběratele. 

3) Z. Okáčovi, B. Helmovi a V. Svobodovi upravit Výstavní řád SČF v oblasti 

mládežnické filatelie tak, aby odpovídal aktuálním materiálům FIP.   

4) OS KJ předložit seznam svých členů a seznam jurymanů a v dostatečném předstihu 

předkládat P-SČF k projednání návrhy na vyslání jurymanů na jednotlivé výstavy.   

5) F. Benešovi ve spolupráci s OS SVZ zjistit u ČP podmínky vydání Vlastní známky 

SČF, která by mohla sloužit i jako jedna z členských prémií SČF. 

 

P-SČF ustavilo: 
1) Komisi pro zpracování návrhů témat emisního plánu ve složení: J. Šolc (předseda), 

Beneš F., Fencl, Helm, Svoboda. 

 

Jednotlivé body byly schváleny vždy v závěru jejich projednání, a to jednomyslně aklamací.  

                                

Jednání bylo ukončeno ve 12:50 hod. 

 

Zapsali: Beneš F. a Fencl 

Ověřili: Svoboda a Pelíšek 

 


